

Referat styremøte Alvøen lokalforening 08.09.2022

Deltakere: Anne-Turid, Andreas, Stig-Viggo, Ole-Jørgen og Marit.

Saksnr.	Sak	Ansvarlig
1	Skilt på knutepunkt i Alvøen. - Vedtatt på tidligere styremøte å kjøpe inn flere skilt, feks. Gosen, Mauradalen, Andersplass, Stykket, Smittet, (Bakka)geilen, Holmen. Nikkebakken. Gabrielsbakken. - Avstemning/innspill fra medlemmene på medlemsgruppen. - Lage oversikt over allerede eksisterende skilt, og ønskede forslag. Besluttet tidligere at vi bestiller ti nye skilt. Avstemning på Facebook hvilke ti. Følges opp videre.	Marit
2	Ramsvikveien synker - Må innhentes tilbud/vurderinger. Både entreprenør ift. underlag/drenering og asfaltentreprenør ift. dekke. Må avklares ansvar for grunn opp mot grunneier og hvor langt lokalforeningen sitt ansvar går. Må ha priser/anslag på jobb klar til årsmøtet.	Stig-Viggo
3	Hjemmesiden - Abonnementet måtte fornyes, siden har derfor vært nede mens den har blitt oppdatert. Nå mail om at det må endres IP-adresse. Status, evt. vurdere om vi skal flytte nettsiden over til annen plattform. Gjøres et forsøk til på å endre IP-adresse, hvis ikke opprette ny plattform med nytt domeneyavn.	Andreas
4	Evaluerer arrangement/aksjon siden sist møte - Konsertene. Vellykket gjennomføring og det gikk rundt, dog knapt med frivillige, samt en del murring fra frivillige ift. forskjellsbehandling av de frivillige. Må tas et møte i arrangementskomiteen hvordan dette skal gjøres videre. - Dugnad juni, Ole-Nilsen bakken. Bra oppslutning. Flere "nye" som ikke har pleid å være med.	Info Info
5	Neste arrangement/aksjon iht årshjul - Fornyte brøyteavtale ila september. - Dugnadsfest - Halloween	Stig-Viggo
6	Økt ramme til dugnadsfest - Styret beslutter at budsjettposten øker fra 30.000 til 45.000, pga. mange flere påmeldte enn tidligere år.	Info
7	Æresmedlem - Vi beslutter at "person" skal bli æresmedlem. Mangeårig og særlig innsats både organisatorisk og dugnadsarbeid. Må avklare passende gave/oppmerksomhet.	Anne-Turid

8	Hestedammen gror igjen - Forslag fra medlem om å grave litt ut av den. Konkluderer med at dette ikke er noe lokalforeningen går inn i med mindre dette påvirker veiene, noe det ikke gjør per i dag.	Info
	Neste møte: 20. oktober	

[illegible]

